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Kraków, 10 listopada 2021 roku 
 
 
 
INTERPELACJA 

 
dot. budowy chodnika przy niedawno oddanym do użytku, placu zabaw 
przy ul. Krzewowej.  
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

           zwracam się z uprzejmą prośbą o budowę chodnika przy niedawno 

oddanym do użytku, placu zabaw przy ul. Krzewowej. 

Z prośbą o interwencję w tej sprawie zgłosili się do mnie rodzice 

martwiący się o bezpieczeństwo swoich pociech bawiących się na wyżej 

wspomnianym placu zabaw. Obecnie dwa wyjścia z placu prowadzą wprost na 

ul. Krzewową, co jest bardzo ryzykowne dla wybiegających z placu dzieci. 

Dodatkowo nowe miejsce zabaw nie jest ogrodzone, czyli obecnie nie istnieje 

żadna przeszkoda, która mogłaby zatrzymać dziecko przed wtargnięciem na 

ulicę. Stanowi to bezpośrednie zagrożenie dla zdrowia i życia dzieci.  

W związku z powyższym proszę o informację czy i w jakiej perspektywie 

możliwa jest budowa chodnika przy ww. placu zabaw. 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 

 

 

 


